
 
 

 
Kyselytunti 
  
Kvalt § 17 20.02.2023     
       
 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle 
 kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin 
 yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista 
 asioista. 
 
 Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä. 
 Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa. 
 
 Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä 
 (4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä 
 kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin. 
 Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on 
 kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys. 
 
 Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä 
 kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua. 
 
 Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja. 
 
 Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127 
 §:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin. 
 
 Päätös 
 
 1. Valtuutettu Matti Louhula kysyi: 

Riittääkö tuulivoima-alueiden kaavaluonnosten lausuntoihin sähköpostilla lähetetty 
lausunto? 
 
Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi: 
Riittää, kunhan sähköpostista tulee ilmi lausunnon antajan nimi. 
 
2. Valtuutettu Matti Kellokoski kysyi: 
Paljonko arvioidut kiinteistöverotuotot Kokkonevan tuulipuistosta kun alue on valmis? 
 
Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi: 
Riippuu kustannuksista, mutta jos karkeasti verrataan alueella oleviin tuulivoima-
alueisiin, se on ensimmäisenä vuonna noin 25.000 euroa per mylly ja jos lasketaan 38 
myllyllä, puhutaan noin 950.000 euron verotuotosta. Kustannuslaskelmissa on 
huomioitu ainoastaan ne tuulivoimapuistot, joiden käynnistymisestä on tieto.  
 
3. Valtuutettu Ilona Alatalo kysyi: 
Mitä kuuluu Lykky- hankkeelle? Onko tullut toimintasuunnitelmaan tai vuosikelloa? 
 
Kunnanjohtaja vastasi: 
Tälle keväälle hanketta ei saada käyntiin, vaan konkreettiset toiminnat, jotka kohdentuu 
Perhoon, lähtee käyntiin syyslukukauden alusta. 
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